
             Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 30.6.2014 

Přítomno:   6 členů zastupitelstva a  7 hostů 

 

1. Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne  27.3.2014 

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 18 hod. Konstatovala, že je přítomno 6 členů 

zastupitelstva(p.Vetengl omuven ) a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se dotázala, zda byl 
ověřen zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 27.3.2014 ( ověřovateli byli pan Michal Čihák a pan Petr 
Novák)  zda k němu má někdo připomínky. Zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Ověřovateli zápisu  p. P. Novák a p. M. Čihák, zapisovatelkou pí. Dušana Fatrová 

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

3. Návrh a schválení programu  

1. Zahájení, kontrola usnesení z 27.3.2014                                                                                                         

2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                    

3. Schválení programu                                                                                                                                         

4. Schválení změn rozpočtu č.1                                                                                                                       

5. Schválení dohod o provedení práce                                                                                                                   

6. Schválení dotace od Plzeňského kraje                                                                                                                

7. Schválení smlouvy EKO-KOM, a.s. a dodatku č.1                                                                                                    

8. Schválení firmy pro:Přístavbu zázemí pro sportovní hřiště a výměny části oplocení                                                                                                                                                                                                                        

9.Různé  - územní plán, obchod, plánované akce,prezentace o obci v Rok. deníku  a jiné                                                                                                                                        

10. Diskuze                                                                                                                                                  

11.Návrh usnesení                                                                                                                                               

12.Závěr zasedání 

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

4. Schválení změn rozpočtu č.1 v  2014   

Z důvodu úprav rozpočtu v číselníku pro obce( oddíly – paragrafy a položky ) dle kterých se provádí             
zaúčtování a zpracování veškerých plateb týkajících se obecních příjmů a výdajů je nutné provést úpravy  
příjmů a výdajů dle číselníků. Jde o menší opravy například do výdajů je třeba přidat výdaj na psa Oldu, který 
byl odchycen v naší obci dne 14.3.14, nebo opravy v číselníku týkající se hřiště, voleb do EP a další. Viz. příloha 
č.2.   

HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

5.Schválení dohod o provedení práce                                                                                                  

 Paní Anna Tupcová – roznáška volebních lístku pro volby do EP                                                                                                                                     

S panem Janem Vetenglem –  údržba zeleně v obci od 1.5.14 do 31.10. 14                                                                                          

S panem Michalem Novákem  – údržba zeleně v obci od 1.5.14 do 31.10.14                                                                      

S panem Martinem Kodetem – údržbářské práce v obci od 1.6. do 31.12.14  

HLASOVÁNÍ č.  4 PRO: 6 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 



6.Schválení dotace od Plzeňského kraje                                                                                                                     

Přes eDotace Krajského úřadu Plz.kraje jsme podali žádost o dotaci na Přístavbu zázemí pro sportovní 
hřiště a výměny části oplocení. Zastupitelstvem Plzeňského kraje byla schválena dotace pro naši obec 
250 000 Kč. Schválení poskytnutí účelové dotace v rámci Programu stabilizace a obnovy venkova 
Plzeňského kraje 2014. 

HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

7. Schválení smlouvy EKO-KOM, a.s. a dodatku č.1       

Z důvodu platnosti nového občanského zákoníku nám společnost EKO –KOM předložila ke schválení 

novou smlouvu o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů. Změny se projevily zejména v oblasti 

odměn pro obec, které jsou podmíněny zajištěním zpětného odběru a využití obalových komunálních 

odpadů a jiné. Dodatek č.1, který umožňuje pověřit svozovou firmu výkaznictvím, fakturací jménem obce 

pro potřeby smlouvy.  

 HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

8 .Schválení firmy pro: Přístavu zázemí pro sportovní hřiště a výměny části oplocení 

Na základě výzvy ze dne 18.3.2014 na stavu : Přístavba zázemí pro sportovní hřiště a výměny části oplocení, byla 

komisí ( V.Vetengl, V.Kohout, H.Nováková ) vybrána firma pro tuto stavu. Hodnotícím kritériem byla nejnižší 

nabídková cena.  O tomto je proveden -  Zápis z otevírání obálek a posouzení nabídek ze dne 7.4.2014. Celkem se 

zúčastnilo pět firem. Komisí byla vybrána firma  Dřevo – stavby, sdružení ( J.Sýkotra, P.Kočka)                            

HLASOVÁNÍ Č.:   7 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

9. Různé    

Jak víte dne 13.května náhle zemřel pan Karel Balvín – náš polesný a zaměstnanec firmy Lesospol. Na 
jeho místo nastoupil pan Plaček, který již v naší obci působil.                                                                                                                                              
Územní plán je dokončený koncem měsíce července při zasedání zastupitelstva,  proběhne schvalování 
územního plánu.                                                                                                                             
V obchodě se buduje sklad pro pečivo z důvodu častých krádeží a hygieny. Sklad bude vytvořen 
z nevyužívané místnosti. V místnosti bude i možnost posedět popřípadě se občerstvit. Dokončení se 
plánuje do 11.7.14.                                                                                                                             
Na hřišti se buduje zázemí pro sportovce jak aktivní tak pasivní. První plánovaná akce by měla být 
19.7.2014 soutěž v pojídání knedlíků a posezení. Přijde zahrát Leoš Matějka (znáte z Vačkářova Zbiroha). 
Připomenutí výročí vzniku spolku hasičů v Siré bude pravděpodobně spojeno s touto akcí.              
Rozhodli jsme se zveřejnit zajímavosti o naší obci v příloze Rokycanského deníku Cesty Městy, je to 
neprodejné vyšlo to minulou středu. Paní Budínová se bude snažit přinést nám pár výtisků pro občany a 
ty budou k dispozici zde na úřadě.  Příloha není prodejná                                                                                                                          
Brigády na hřišti  10.7. a 16.7. 2014                                                                                                                        
Poplatky za vodu budou 15 a 19.7.2014 ( 20 Kč + 15% DPH ).                                                                       
2.8.2014 proběhne 4. Ročník v malé kopané                                                                                        
23.8.2014 je plánovaný den dětí a pozváni budou i hudebníci k poslechu a tanci. 

 

 

 

 

 



10.Diskuze 

Přítomní občané připomněli opravy a nedodělky, nepořádky v obci:                                                                                            

1. rozhlas v úseku od silnice k Bukovu – opraví se, až budou opravy na veřejném osvětlení                        

2. na dvoře čp.14 se znovu obnovila „ propadlina“ v zámkové dlažbě – bude odstraněno firmou Instav                                                                                                                                                 

3. Úprava výkopů, hlíny u nového zdroje vody – v nejbližší době bude odstraněno                                   

4. Posekaná tráva učp.46 (zápach) – zjistí se podrobnosti, bude odstraněno                                              

5. Nepořádek na hospodářských pozemcích  – byly nalezeny hromádky sutě, trávy a jiný nepořádek, dále 

je plná plocha pro vývoz trávy a listí u hřiště – bude vyvezeno na skládku Bukov a poté se občanům 

připomene kam patří odpad.   

    

11. Návrh usnesení č. 2/2014 ze dne 30.6. 2014  zastupitelstvo schválilo:  

1.Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu                                                                                                                                   

2. Schválení programu                                                                                                                                                                                

3. Schválení dohod o provedení práce                                                                                                                     

4. Schválení změn rozpočtu č.1                                                                                                                                    

5. Schválení dotace od Plzeňského kraje                                                                                                                      

6. Schválení smlouvy EKO – KOM a dodatku č.1                                                                                                           

7. Schválení firmy pro: Přístavbu zázemí pro sportovní hřiště a výměny části oplocení                                                                                                        

                                                      

HLASOVÁNÍ Č.:   8 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

 

12. Závěr zasedání                                                                                              


